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z;;. c m sil: z uprzejm,! prosb,! 0 wyjasnienie powodu znacznego utrudnienia

ruchu na uIicy Karlowicza szczeg6Inie na odcinku rnil:dzy uIic,! Pomnikow'!, a uIic,!
GrunwaIdzk,!,

W odpowiedzi na interpeIacjl: proszl: 0 wyjasnienie nastl:puj'lcych zagadnien:
" dIaczego uIica Karlowicza na wspomnianym odcinku oraz na skrzyzowaniu z Pomnikow,!
jest tak w,!ska, ze nie przejad'l obok siebie dwa samochody, Jakie decyzje administracyjne
spowodowaly t'! sytuacjl:,
" dIaczego wykonuj,!c odwodnienie uIicy Pomnikowej w tyrn rejonie stworzono rozwi'lZanie
komunikacyjne na obcym gruncie, traktuj,!c jednoczesnie uIicl: Karlowicza na tym odcinku
jako nieprzydatn,! do ruchu, co objawialo sil: pominil:ciem utwardzenia okolo 1 m2 uIicy
czyni'lC j'! nieprzejezdn'l i zagrazaj,!c,! bezpieczenstwu ruchu,
" co spowodowalo koniecznosc wycofania sil: miasta
komunikacyjnego w tym rejonie,
- jakie miasto podejmie dzialania, aby uIica Karlowicza zostala doprowadzona do
parametr6w, kt6re przewiduje plan przestrzennego zagospodarowania, Jaki bl:dzie koszt tych
zmlan,

Tadeusz Sklodowski




